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Komend increment: 
- Vakantieperiode, waardoor we minder capaciteit hebben 
- Ruimte voor doorontwikkeling en bevindingen rondom huidige functionaliteit 
 
CAPO features om in te brengen in komende planning: 

 
 
- Klantgegevens delen met combi aannemer via CAPO: voorafgaand aan het 
opdrachtbericht de klantgegevens beschikbaar stellen aan de coordinerende aannemer. 
Zodat ze voor KCM1 contact op kunnen nemen met de kalnt. 
 - Gaat om naam, telefoonnummer e.d. 
 - Vraag: bijlages zijn van wezenlijk belang: onze ambitie is om die eind komend 
increment beschikbaar te stellen. 
 - De vraag of en onder welke voorwaarden deze gegevens gedeeld mogen worden 
is nog wel voorgelegd aan de privacy werkgroep van de netbeheerders. 
 - Vraag: betekent dat dat we bijlages niet meer (verplicht) via DSP verstuurd 
worden? Dat betekend het niet perse. Behoefte om dit op de DSP backlog te zetten om 
het er samen over te hebben.. 
 - Niet alles staat in CAPO, dus we moeten oppassen met het schrappen van zaken 
in DSP. 
 
- API functionaliteit uitbreiden - aanvullende processtappen netbeheerder 
 
- Doorontwikkeling van huidige functionaliteiten 



 
 
Vraag: moet er voor samenwerkingsverbanden niet ook nog CAPO functionaliteit 
ontwikkeld worden?  
 - dit levert nog geen problemen op in CAPO: 2 opties: of beide aannemers zien 
alles in een gebied of de niet-coordinerende aannemer ziet hem vanaf het moment dat 
de opdracht is toegewezen. 
 
Vraag: blijft DSP analytics bestaan naast CAPO? Voorlopig wel, de ambitie is om op 
lange termijn de functies van Analytics in CAPO onder te brengen.  
 - Het betekent niet dat iedereen alles kan zien wat nu in analytics zit. 
 - Niet-Lip aanvragen zitten hier ook bij 
 
Vraag: bestaan de uitgebreid zoeken lijst en huidige opdrachten lijst naast elkaar? 
 Ja, maar het moet wel dezelfde waarheid bevatten.  
 
Vraag: wordt er nog gekeken naar autorisatie op persoonsniveau?  
 Ja, technisch kan dit al. Moeten we nog verder kijken wanneer dat een goed 
moment is. 
 
Vraag: vanuit Vodafone: kunnen we partners (aannemers?) per gebied inperken?  
 Kan technisch waarschijnlijk al. Zullen we naar kijken. 
 

 
De CAPO API’s is/wordt een REST API. 
 
Vraag: wordt de SOAP webservice (Mee in combi) uitgezet?  



 Alleen als er geen gebruikers meer op zitten. 
 
Vraag: krijgt de netbeheerder ook de klantgegevens en bijlages?  
 Technisch kan het, de Netbeheerder heeft de aanvraag al vanuit LIP. Nuttig als de 
Netbheerder later een bijlage toevoegt, dat iedereen dezelfde informatie heeft. 
Aannemer Baas geeft aan dat we moeten oppassen met delen van nieuwe documenten 
via CAPO. Zullen we uitzoeken of het gewenst is, huidige focus in de aannemer. 
 Aandachtspunt is dat we goed moeten kijken naar dat we 1 waarheid houden qua 
klantgegevens (wat als iemands nummer verandert?). 
 
Gaan CAPO ontwikkelingen impact hebben op DSP 1.36? 
 In principe niet. Het staat los van DSP. 
 Enige mogelijke uitzondering - en die discussie moet gevoerd worden in DSP 
werkgroep: “indicator er is een bijlage” 
 
Aandachtspunt: we moeten wel goede visie blijven houden over welke informatie via 
welk systeem blijft lopen: DSP of CAPO. 
 Eens, moeten we genoeg aandacht aan geven. 
 
Aandachtspunt: wat wordt verwachtte volwassenheid qua gebruik DSP irt CAPO? 
Duidelijk worden. 
 
Aandachtspunt: veranderingen in CAPO en DSP hebben ook impact op systemen van 
netbeheerders en aannemers. 
 
Aandachtspunt: de operatie moet alle veranderingen ook door kunnen voeren. 
 
We denken ook na over een push-systeem van API’s. We begrijpen dat dat waarde 
heeft. 
 - Baas geeft aan dat het werken met events fijn werkt: maakt het makkelijk om in 
bepaalde tijdsspanne de wijzigingen in de gaten kunt houden. (dit werkt fijner dan alles 
ophalen) 
 -  
 
 
 
 


